

訪問團建議環境事務委員會根據《內務守則》第 14A(h)條徵求內務委員會同意，優先編配辯論時段予事務委員會主席兼訪問團團長，以便她在 2013 年 12 月 18 日的立法會會議上就訪問報告動議一項議案辯論(議案措辭如下)

The Delegation recommends that the Panel on Environmental Affairs should be requested to seek the agreement of the House Committee for priority allocation of a debate slot to the Panel Chairman cum Delegation Leader for moving a motion for debate on the visit report at the Council meeting on 18 December 2013 (wording as set out below), pursuant to House Rules 14A(h)

---

2013 年 12 月 18 日(星期三)  
立法會會議席上

何秀蘭議員就  
"環境事務委員會訪問團前往大韓民國進行職務訪問  
以考察當地廢物管理經驗的報告"  
動議的議案

議案措辭

"本會察悉環境事務委員會訪問團於 2013 年 4 月 1 日至 5 日前往大韓民國進行職務訪問以考察當地廢物管理經驗的報告。"

(Translation)

**Motion on**  
**"Report of the Delegation of the Panel on Environmental Affairs on its**  
**duty visit to the Republic of Korea to study its experience on waste**  
**management" to be moved by Hon Cyd HO Sau-lan**  
**at the Legislative Council meeting**  
**of Wednesday, 18 December 2013**

**Wording of the Motion**

"That this Council notes the Report of the Delegation of the Panel on Environmental Affairs on its duty visit to the Republic of Korea to study its experience on waste management from 1 to 5 April 2013."